

ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດມະຕິຂອງຄະນະລັດຖະບານໃນວັນທີ 3 ຕຸລາ 2023

ຍຸດທະສາດການຄຸ້ມຄອງແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍເພື່ອຊຸກຍູ້ການແຂ່ງຂັນລະດັບຊາດເພື່ອຮັບປະກັນການປົກປ້ອງສິດທິຂອງແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍ

ແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍ, ໂດຍອີງໃສ່ມະຕິຂອງຄະນະລັດຖະບານໃນວັນທີ 5 ກໍລະກົດ 2023, ຊຶ່ງນາຍຈ້າງໄດ້ສໍາເລັດການຍື່ນລາຍຊື່ສໍາລັບການລາຍງານໃນວັນທີ 31 ກໍລະກົດ 2023.



ການຄຸ້ມຄອງ, ເມື່ອແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍສໍາເລັດຂະບວນການທີ່ກຳນົດໄວ້, ພວກເຂົາຈະໄດ້ຮັບອະນຸຍາດໃຫ້ຢູ່ໃນລາດຊະອານາຈັກ ແລະ ເຮັດວຽກຈົນຮອດວັນທີ 13 ກຸມພາ 2025.



ໄລຍະທີ 1

ໄລຍະເວລາໄດ້ຂະຫຍາຍຈາກປະຈຸບັນຈົນກວ່າ ບໍ່ກາຍວັນທີ 25 ມັງກອນ 2024

01

ຂັ້ນຕອນທີ 1: ກວດສຸຂະພາບ/ ການກວດຫາພະຍາດທີ່ຕ້ອງຫ້າມ

ບຸກຄົນໃດໜຶ່ງສາມາດໄປກວດສຸຂະພາບຢູ່ໂຮງໝໍ/ຄິນິກຂອງລັດ ຫຼື ເອກະຊົນໄດ້

ປະກັນສຸຂະພາບ



ແຮງງານເຮັດວຽກກັບນາຍຈ້າງແມ່ນຈະຖືກຍົກເວັ້ນຈາກປະກັນສັງຄົມ:

ປະກັນສຸຂະພາບຕ້ອງໄດ້ຮັບຈາກກະຊວງສາທາລະນະສຸກ ຫຼື ບໍລິສັດປະກັນໄພເອກະຊົນທີ່ຄຸ້ມຄອງໃນໄລຍະເວລາຕໍ່າສຸດ 1 ປີ.

ແຮງງານເຮັດວຽກກັບນາຍຈ້າງແມ່ນຈະໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງໂດຍປະກັນສັງຄົມ:

ປະກັນສຸຂະພາບຕ້ອງໄດ້ຮັບຈາກກະຊວງສາທາລະນະສຸກ ຫຼື ບໍລິສັດປະກັນໄພເອກະຊົນທີ່ຄຸ້ມຄອງໃນໄລຍະເວລາຕໍ່າສຸດ 3 ເດືອນ.

02

ຂັ້ນຕອນທີ 2: ການໄດ້ຮັບບັດອະນຸຍາດເຮັດວຽກ

ຄ່າບັດອະນຸຍາດເຮັດວຽກແມ່ນ 1,450 ບາດ, ຊຶ່ງປະກອບມີ 2 ອົງປະກອບຄື:

ຄ່າໃບສະໝັກ- 100 ບາດ

ຄ່າບັດອະນຸຍາດເຮັດວຽກ - 1,350 ບາດ



->ຄ່າຮ້ອງສະໝັກສາມາດສົ່ງຜ່ານທາງລະບົບອອນໄລໄດ້:

<https://e-workpermit.doe.go.th>

->ຫ້ອງການຈັດທາງການແຂວງ ແລະ ຫ້ອງການຈັດທາງການຢູ່ບາງກອກ (ເຂດ 1-10)

ໃນໄລຍະເວລາລໍຖ້າການດໍາເນີນການ ແລະ ອະນຸມັດບັດອະນຸຍາດເຮັດວຽກ (ໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວເອີ້ນວ່າໄລຍະ 2), ນາຍຈ້າງສາມາດໃຊ້ໃບຮັບເງິນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກການຍື່ນໃບສະໝັກໄວ້ເປັນຫຼັກຖານເພື່ອສະແດງໃຫ້ຮູ້ວ່າພວກເຂົາຢູ່ໃນຂັ້ນຕອນການໄດ້ຮັບບັດອະນຸຍາດເຮັດວຽກຂອງແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍ.

ໄລຍະທີ 2

ໄລຍະເວລາບໍ່ເກີນວັນທີ 31 ຕຸລາ 2024

03

ຂັ້ນຕອນທີ 3: ການເກັບຮັກສາຂໍ້ມູນປະຈໍາໂຕສ່ວນບຸກຄົນ ແລະ ການກວດວິຊາ

ການອະນຸຍາດໃຫ້ຢູ່ໃນລາດຊະອານາຈັກແມ່ນໄດ້ຮັບອະນຸຍາດໃຫ້ (ພາຍໃຕ້ເງື່ອນໄຂທີ່ຕ້ອງການເອກະສານເພື່ອສະແດງໂຕຊຶ່ງໄດ້ມີຢູ່ແລ້ວນັ້ນ) ໂດຍສໍານັກງານກວດຄົນເຂົ້າເມືອງ.

04

ຂັ້ນຕອນທີ 4: ການໄດ້ຮັບເອກະສານທີ່ຖືກຕ້ອງຈາກປະເທດຕົ້ນກໍາເນີດປະເພດຂອງເອກະສານປະຈໍາໂຕ:

ປະເທດກໍາປູເຈຍ : ບັດຜ່ານແດນ ຫຼື ໜັງສືເດີນທາງ

ປະເທດລາວ: ບັດຜ່ານແດນ

ປະເທດມຽນມາ: : ບັດຜ່ານແດນ, ບັດປະຈໍາໂຕ

ປະເທດຫວຽດນາມ: ບັດຜ່ານແດນ

05

ຂັ້ນຕອນທີ 5: ຫ້ອງການກວດຄົນເຂົ້າເມືອງກະກຽມ ຫຼື ປັບປຸງການບັນທຶກປະຫວັດການເຂົ້າເມືອງໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການຂຶ້ນທະບຽນພົນລະເມືອງ ທີ່ຖືກກວດກາໂດຍພະແນກບໍລິຫານແຂວງທັງຢູ່ບາງກອກ ແລະ ຕ່າງແຂວງ.



ຖ້າແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍບໍ່ສາມາດສໍາເລັດຂັ້ນຕອນທີ່ຈໍາເປັນພາຍໃນໄລຍະເວລາທີ່ກຳນົດໄວ້, ການອະນຸມັດພິເສດຂອງເຂົາເຈົ້າຢູ່ໃນລາດຊະອານາຈັກ ແລະ ການອະນຸມັດເຮັດວຽກອາດຈະຖືກຍົກເລີກ.

ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ສາມາດເຂົ້າໄປໃນເວັບໄຊ <https://www.doe.go.th>